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Protokół Nr  10/2022 

z obrad XLVII sesji Rady Gminy Konopiska 

w Urzędzie Gminy Konopiska dnia 22 lipca 2022 r., 

 od godz. 1400 do godz. 1435 

 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Konopiska  Edward Bałdyga. W chwili otwarcia 

sesji uczestniczyło w obradach 12 radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada Gminy 

Konopiska może obradować i podejmować prawomocne uchwały. Radni Agnieszka 

Chmielewska, Marcin Poleszczuk i Piotr Wojciechowski byli nieobecni. Przewodniczący Rady 

Gminy Konopiska powitał Zastępcę Wójta Gminy – Iwonę Lisek, Skarbnika Gminy – Jadwigę 
Janik, Sekretarz Gminy– Barbarę Ankowską - Lis, radcę prawną – Wiesławę Rodak, radnych, 

pracowników urzędu, kierowników referatów.  

 

Ad.2. Ustalenie porządku obrad 

E. Bałdyga – odczytał porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia przez gminę do realizacji zadania 

Województwa Śląskiego polegającego na zarządzaniu przystankami 

komunikacyjnymi zlokalizowanymi w ciągu dróg wojewódzkich na terenie gminy. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Konopiska na lata 2022-2032. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2022 rok. 

6. Zakończenie obrad. 

E. Bałdyga zapytał czy są uwagi do porządku obrad? 

Uwag nie było.   

 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie porządek obrad. 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 11 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

„brak głosu”              1 radny (Edward Bałdyga) 

 

Rada Gminy przyjęła porządek obrad. 

 

Ad. 3. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia przez gminę do realizacji zadania 

Województwa Śląskiego polegającego na zarządzaniu przystankami komunikacyjnymi 

zlokalizowanymi w ciągu dróg wojewódzkich na terenie gminy. 

E. Bałdyga – poprosił o omówienie projektu uchwały Kierownika Referatu Gospodarki 

Komunalnej i Ochrony Środowiska – Piotra Ganczarka.  

A.Jarosz – czy w uchwale został uwzględniony przystanek przy SP w Łaźcu? To jedyna szkoła, 

która w pobliżu nie ma  przystanku. 
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E.Bałdyga – nie tylko szkoła w Łaźcu nie posiada w pobliżu przystanku autobusowego, szkoła                          

w Rększowicach również. 
A.Jarosz – wnioskuję o utworzenie przystanku przy SP w Łaźcu. 

E. Bałdyga – czy są dodatkowe pytania? 

Pytań nie było. 

B. Jabłońska – odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 12 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

 

UCHWAŁA NR 366/XLVII/2022 RADY GMINY KONOPISKA w sprawie przyjęcia 

przez gminę do realizacji zadania Województwa Śląskiego polegającego na zarządzaniu 

przystankami komunikacyjnymi zlokalizowanymi w ciągu dróg wojewódzkich na terenie 

gminy została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Konopiska na lata 2022-2032. 

E. Bałdyga – poprosił o omówienie projektu uchwały Skarbnika Gminy – Jadwigę Janik. 

R. Kołodziejczyk – jaki jest ogólny koszt realizacji zadania „Rozbudowa i nadbudowa 

istniejącego budynku usługowego wraz z niezbędną przebudową na potrzeby Domu Seniora               

w Konopiskach”? 

J.Janik – 4 mln zł., w tym dofinansowanie z Polskiego Ładu 2 087 000 zł.  

A.Janik – jaki jest termin realizacji zadania „Dom Seniora”? 

J.Janik – odpowiedzi udzielimy na piśmie. 

B.Jabłońska – czy posiadamy środki finansowe na dołożenie do inwestycji tj. utworzenie 

„Domu seniora” oraz zakup samochodu ppoż dla OSP Aleksandria? 

J.Janik – mamy na to środki finansowe. Musimy zrealizować zadania, na które otrzymaliśmy 

dofinasowanie gdyż środki te mogą nam przepaść. 
E. Bałdyga – czy są pytania? 

Pytań nie było. 

J. Majdzik – odczytała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało   9 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          2  radnych 

 

UCHWAŁA NR 367/XLVII/2022 RADY GMINY KONOPISKA w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Konopiska na lata 2022-2032  została przyjęta. 
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Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2022 rok. 

E. Bałdyga – poprosił o omówienie projektu uchwały Skarbnika Gminy – Jadwigę Janik. 

E. Bałdyga – czy są pytania? 

Pytań nie było. 

B. Jabłońska – odczytała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 12 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

 

UCHWAŁA NR 368/XLVII/2022 RADY GMINY KONOPISKA w sprawie zmian                     

w budżecie Gminy Konopiska na 2022 rok  została podjęta jednogłośnie. 
 

E.Bałdyga – poprosił o wyjaśnienie na jakim etapie oceny znajduje się wniosek parafii na 

dofinansowanie prac konserwatorskich przy wieży kościoła parafialnego w Konopiskach 

I.Lisek – ks. proboszcz złożył wniosek, który następnie został przez niego uzupełniony.                      

W chwili obecnej złożone uzupełnienia wymagają dodatkowych wyjaśnień, do których ks. 

proboszcz został dzisiaj wezwany.  

R.Kołodziejczyk – ksiądz proboszcz to nie urzędnik, powinna być wyznaczona z urzędu osoba 

która księdzu pomoże z wnioskiem. 

I.Lisek - jesteśmy w stałym kontakcie z ks. proboszczem. Pani Kamila Anysz to osoba z 

ramienia urzędu , która zajmuje się tą sprawą; wyjaśnia księdzu wszystkie wątpliwości. 

M.Paranyk – byłem obecny przy składaniu wniosku przez ks. proboszcza i  pani K.Anysz 

zamiast pomóc księdzu przygotować wniosek posługiwała się „paragrafami”, na których się nie 

znamy. 

A.Janik – czy nie można przyśpieszyć całej procedury? 

I.Lisek – kosztorys ofertowy złożony do wniosku musi zostać przez księdza poprawiony. Jest 

to niezwykle ważne, gdyż w przeciwnym razie ksiądz będzie miał trudności z rozliczeniem 

dotacji. Po złożeniu uzupełnień zbierze się po raz kolejny komisja i jeśli będzie wszytko dobrze 

zostanie podjęta uchwałą rady gminy i podpisana z parafią umowa. 

 

Ad. 6. Zakończenie obrad. 
Wobec wyczerpania porządku obrad Edward Bałdyga Przewodniczący Rady podziękował za 

udział w sesji, zamknął obrady XLVII sesji Rady Gminy Konopiska. Sesja trwała do godz.1435. 

 

Protokół z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Niniejsza sesja była transmitowania i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz                

i dźwięk. Nagrania obrad są udostępnione w BIP i na stronie urzędu. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Protokół sporządziła:                                                Przewodniczący Rady Gminy Konopiska: 

 

 

 

   Agnieszka Rokosa                                                                        Edward Bałdyga 


